
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 706
van ELS STERCKX
datum: 5 maart 2021

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Slachthuis Tielt  -  Verhoging slachtcapaciteit

Debra-Meat in Tielt wil de slachtcapaciteit verhogen van 1,5 naar 2,4 miljoen varkens per 
jaar. Debra-Meat is tijdelijk gesloten geweest en de eindverantwoordelijken, de ceo van 
het slachthuis en het slachthuis zelf, werden voor het dierenleed veroordeeld onder de 
huidige dierenwelzijnswetgeving.

1. Gezien het verleden van dit slachthuis en zijn verantwoordelijken is het geen goed 
idee om de slachtcapaciteit uit te breiden. 

Wat is in dit dossier de zienswijze van de minister?

2. Gaat de minister initiatieven nemen om te voorkomen dat het slachthuis gaat 
uitbreiden? Zo ja, welke? Zo niet, waarom niet?

3. Gaat de minister rekening houden met de talloze bezwaren tegen de uitbreiding? Zo 
niet, waarom niet?

4. Welke andere initiatieven gaat de minister nog nemen?



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD 
op vraag nr. 706 van 5 maart 2021
van ELS STERCKX

Het exportslachthuis Tielt is momenteel vergund voor een slachtcapaciteit van 1,5 miljoen 
varkens per jaar. Recentelijk werd bij de provincie West-Vlaanderen een 
omgevingsvergunningsaanvraag ingediend om de slachtcapaciteit uit te breiden naar 2,4 
miljoen varkens per jaar. Momenteel loopt het openbaar onderzoek en zijn aan de diverse 
administratieve instanties de adviezen gevraagd. Het komt in de eerste plaats aan de 
deputatie van de provincie toe te oordelen en te beslissen over deze vergunningsaanvraag.  


